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Uchycení vybraných pozdně sukcesních a nepůvodních druhů dřevin na lesnicky
rekultivovaných a spontánních posttěžebních stanovištích

Práce zkoumá úspěšnost uchycování a přežívání semenáčů vybraných původních i
nepůvodních druhů dřevin během prvního roku na odlišně rekultivovaných plochách
vybraných pískoven, a to s pomocí terénního pokusu. Dalším cílem práce byl také návrh
praktických opatření pro obnovu těžbou narušených stanovišť na studovaném území, tedy v
CHKO Třeboňsko.

Míla pracovala od zadání práce velmi pečlivě, systematicky studovala literaturu nejen
k samotnému tématu, ale i v rámci širšího přehledu v oboru ekologie obnovy. Proto také
rozsah rešeršní části považuji za nadstandardní a oceňuji i zahrnutí kapitol poskytujících
čtenáři možnost pochopit širší pozadí problematiky rekultivací na těžbou narušených
lokalitách (např. kapitola týkající se legislativy).

V terénu projevila Míla schopnost samostatné práce nejen při pravidelných odečtech
dat na experimentálních plochách, ale i při vegetačním snímkování. S druhy na lokalitách se
seznamovala už během vegetační sezóny před založením pokusu a pomáhala vybrat vhodné
plochy v těžebnách. Během přípravy a realizace pokusu se musela vyrovnat s řadou
technických obtíží, ke kterým přistupovala s optimismem a nezničitelným odhodláním najít
vhodné řešení (např. povolení výsadby nepůvodních druhů na území CHKO, IIzáškodnictví 1/

ze strany fauny v podobě všemožných pokusů o likvidaci ploch aj.). Zvládala také na velmi
slušné úrovni zpracovávat poměrně komplikovaná data i prezentovat závěry z analýz. K celé
práci přistupovala zodpovědně a včas odevzdávala jednotlivé části. Přestože se výsledky
půdních analýz a klimatické údaje podařilo získat až těsně před odevzdáním práce (z Míliny
strany nezaviněně), povedlo se je alespoň ve stručném souhrnu do práce zahrnout. Věřím, že
po doplnění dat z letošní sezóny a určitém rozšíření má práce šanci na prosazení v odborném
časopise.

Podle mého názoru práce více než naplňuje požadavky na bakalářkou práci, 'a proto ji
zcela jednoznačně doporučuji k obhajobě. Případné nedostatky ponechávám k posouzení
oponentce, pro mě jako školitelku byla radost vést tak iniciativní a pilnou studentku.
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